
ASSEMBLEA EXTRAORDINÀRIA
AFA ESCOLA COLÒNIA GÜELL

Data: 4 d’Abril
Assistents: un promig d’unes 85-100 persones entre membres de l’AFA activa i famílies de
l’AFA.

Ordre del dia

1. Punt proposat per les famílies que han demanat l'Assemblea.

2. Resum de la comparativa d’empreses sotmeses a votació.

3. Votació de qui serà la nova empresa de menjador d’entre les 3 finalistes: Dacor-Plats

de Colors (d'ara endavant D-PC), El Menú del Petit (d'ara endavant EMdP),Com a

Casa Menjadors (d'ara endavant CaCM) i La Forquilla Ecològica (d'ara endavant,

LFE), donat que a la darrera reunió informativa hi havia gent contenta amb el servei

es va considerar lícit posar-la en el llistat.

● Obren l’assemblea la presidenta i la secretaria de la Junta de l’AFA donant la

benvinguda als assistents a l’assemblea. Es recorda als assistents quin és l’ordre del

dia de l’assemblea extraordinària i es reitera en el fet que no és una assemblea per

exposar queixes ni tornar a fer un debat sobre les condicions ni situació de l’espai

menjador.

● S’informa els assistents del procediment de la votació. Un cop començada

l’assemblea, no es pot exercir el dret a vot fins que s’acabin les exposicions. Es

matisa que, en cas que algú hagi de marxar, es pot adreçar a la mesa i dipositar el

seu vot. Per la resta dels assistents, en acabar el discurs, es procedirà, de manera

ordenada, a efectuar la votació. S’informa que el procés compta amb la supervisió

de 3 interventores que de manera voluntària han volgut formar part d'aquest.

● La Junta de l’AFA vol deixar constar a l’acta de l’assemblea que l’AFA ha treballat

sota una pressió extraordinària, ha rebut amenaces, s’han creuat certs límits on s’ha

deixat de banda valors tan importants com el respecte. S’ha acusat l’AFA de

manipulació d’informació. Es reitera en el fet que el que sí que tenim, és capacitat

d’autocrítica i és molt probable que la feina que hem hagut d’elaborar per a poder

celebrar avui aquesta assemblea tingui algunes mancances i s’hagi pogut fer millor,

però el que està clar és que ho hem fet a contrarellotge i sota una pressió molt gran.

L’AFA està tocada i molt dolguda emocionalment, però revifarem i continuarem

treballant voluntàriament i de manera desinteressada pel bé de l’escola i dels infants.



● Els comentaris de la presidenta donen peu a certes rèpliques per part d’algunes de

les famílies assistents.

● A continuació es dona la paraula a les famílies que han demanat l’Assemblea perquè

exposin els motius que l’han dut a sol·licitar-la. S’aixeca una mare per explicar els

fets i reitera en el fet que si l’AFA ha rebut amenaces, el que cal fer és denunciar.

Aquesta persona reitera en què en tot moment l’AFA ha estat al corrent de tot i des

de l’AFA, diversos membres insisteixen en el fet que no ha estat així. Tot s’ha

publicat al Telegram que van engegar, però que en cap moment s’ha enviat res a

l’AFA. Tot el que l’AFA ha rebut ha estat perquè la Direcció de l’escola els ha fet una

còpia o pel boca-orella. No hi ha acord.

● De nou, alguns comentaris per part de les “dues parts” donen peu a debats i petites

confrontacions verbals entre els diferents assistents a l’assemblea.

● Es dóna la paraula a la comissió de Menjador perquè exposi com ha estat el

procediment de selecció de les 3 empreses finalistes per a la votació. Es mostra una

presentació amb els criteris i finalment es torna a mostrar la comparativa. Es torna a

incidir en el fet que som conscients que hi ha hagut errors, però que han estat errors

humans. Se’ns torna a deixar entredit que no han estat errors humans sinó

intencionats per perjudicar a l’empresa EMdP. Es comenta que el canvi està previst

pel dia 16 d’abril (el dia 15 és festa de lliure disposició a l’escola) però que tot i que

aquesta sigui la intenció, cal que les empreses implicades (LFE i EMdP) compleixin

els tempos o que les negociacions es puguin tancar per complir amb la previsió. Es

comenta que la nova empresa que gestioni l’espai migdia s’haurà de coordinar amb

les empreses d’extraescolars que ofereixen activitat a l’espai migdia. En cas que

l’empresa escollida a les votacions faci un pas enrere, es contractaran els serveis de

la segona empresa amb més vots, i així consecutivament.

● Un cop finalitzada la presentació, s’obre el torn de preguntes per si hi ha quelcom a

aclarir abans de procedir a la votació.

○ Es pregunta pel preu EMdP, ja que aquest supera el màxim de la Generalitat.

Aclarim que al preu del menú se li ha de sumar un cànon (que actualment ja

estem pagant, per a possibles contingències. 0,05 va a l’AFA Menjador com a

dotació pel Fons de Manteniment, destinat a reparacions varies, i 0,12

cèntims són destinats al Fons de Contingències, de cara a cobrir despeses

imprevistes o millores en l’espai menjador que l’empresa no cobreix. Una

família comenta que han fet la consulta a l’AFFAC i indica que no és possible

superar el màxim marcat per la Generalitat.

○ Una família pregunta si els 0,05 cèntims + els 0,12 cèntims també estan

inclosos a les altres dues empreses objecte del comparatiu, o si només s’ha

posat al preu d’EMdP. La comissió de menjador aclareix, que els preus que

https://drive.google.com/file/d/17bp2QpgUYEelYa8XT-MkDzSVgfkrJPmp/view?usp=drive_link


apareixen a la presentació tenen tots els mateixos criteris, i el que s’ha afegit

s’ha fet a totes per igual.

○ Una altra família pregunta si el preu del servei menjador es cobra a mes

vençut o per avançat, com ha fet aquest any LFE. Es comenta que totes 3

empreses cobren a mes vençut.

○ Una família pregunta sobre el tema del personal, per saber si seran els

mateixos. Es contesta dient que el personal és subrogat, per tant, es manté

però passa a ser responsabilitat de la empresa la gestió del mateix.

● Un cop resolts els dubtes, procedim a que els assistents, de manera ordenada, votin

quina empresa és la que volen que gestioni l’espai migdia.

● A les 20 h es tanca l'urna i es procedeix a fer el recompte de vots amb la presència

de les 3 interventores voluntàries, part de la comissió de menjador, els membres de

la junta i alguns membres més de l’AFA activa.

● Recompte dels vots i resultat de la votació:

Vots

Dacor- Plats de Colors 52

El Menú del Petit 77

La Forquilla Ecològica 0

Com a casa Menjadors 8

Vots en blanc 0

Vots nuls 0

Vots pendents de revisió per qüestions vàries* 3

Total de vots escrutats 140

*són vots de famílies no sòcies que van venir a votar. Estan pendents de confirmació per part de la

comissió de llibres. En cap cas, els 3 vots faran canviar el resultat de la votació, ja que els resultats no

són molt ajustats.

● L’Acta de l’escrutini dels vots de l’assemblea està signada per les tres interventores,

la secretaria de l’AFA i la presidenta de l’AFA i es disposa d’una còpia física

guardada.

● Es comunica via Telegram al mateix moment, l’empresa escollida per gestionar

l’espai migdia i el resultat del recompte de vots. Tot i que només en presència de les

interventores com a membres externs a l’AFA activa, es torna a insistir en el fet que

per complir els tempos proposats caldrà que tot rutlli com s’espera.


